
Ahoj, dobrý den, 

chtěl bych vás touto cestou poprosit o spolupráci při řešení dopravní situace v Peci pod Sněžkou a 

Velké Úpě. 

V našem městě funguje několik zájmových skupin - boudaři,  hoteliéři, taxi služby, HS atd. 

Každý z vás má určitou představu, potřebu a možná i finální řešení o tom jak by měla vypadat 

doprava v našem městě. 

Tímto vás tedy žádám o spolupráci při řešení daného problému a chtěl bych od vás písemně 

zpracované  konkrétní návrhy, nápady, podněty řešení problémů, které vás trápí. 

Nad tím vším bych se s vámi rád následně sešel.  Společně bychom vytvořili a dohodli úpravy 

provozu, které by byly  následně dodržovány. 

Prosím o zpracování a doručení  návrhů do 30.6.2023.  (na email holous76@gmail.com ).  Po tomto 

termínu svolám schůzku,  kde vše probereme osobně a pokusíme se najít a nastavit pravidla pro 

uspokojivé a logické řešení problému. 

Pro inspiraci posílám pár bodů, které je potřeba vyřešit: 

-zásobování 

- parkování 

- neřízený průjezd dopravy celou oblastí 

- překladiště 

- pohyb techniky po zimních cestách 

- dopravní značení 

- jednotný informační systém 

- nepřiměřené parkování aut u objektů a na loukách 

- skibus atd. 

Děkuji za váš čas a spolupráci  

 

Jiří Holeček   
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